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Die Digitalisierung und der Zugang zu digitalen Inhalten boomen in Gesellschaft und Wissenschaft. Lesen in
Printmedien wird zunehmend ergänzt durch Zugriffe auf vernetzte Informationsangebote auf Datenträgern oder in
Datennetzen (Hypermedia). Auf der Basis einer qualitativen Videostudie werden die für die Informationsrecherche
in Hypermedia erforderlichen Kompetenzen erläutert und Folgerungen für Fördermaßnahmen diskutiert.

Digitalization and access to digitalized content are both increasing within society and in the scientific community
alike. Reading printed media is increasingly supplemented by the use of hypermedia on data storage media and on
data networks. Based on a qualitative video study this article deals with competencies required for getting
information by using hypermedia and discusses the promotion of hypermedia competencies.
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